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Vragen van de fractie van CDA Waterland aan het college van burgemeester en wethouders (ingezonden 
op 12 januari 2024) 
 
Aanleiding/toelichting: 
De fractie van het CDA Waterland ontvangt in toenemende mate signalen van ongewenste situaties op de 
Vesting en in de aangrenzende Zesstedenvaart in Monnickendam. Naast het feit dat er illegale bewoning 
op een schip plaatsvindt meren de laatste tijd steeds meer sterk verwaarloosde boten af langs de Vesting 
af en eigenen zich zo een (gratis) ligplaats in de provinciale vaart en langs de monumentale Vesting toe. 
 
Deze situatie doet afbreuk aan het aanzicht van het Rijksmonument de Vesting en aan het beschermde 
stadsgezicht. 
  
De illegale bewoning van een schip, met alle gevolgen van dien voor het milieu in de vorm van lozing van 
afvalwater en kolenstook, is bij de gemeente (Handhaving) al langer dan een jaar bekend. Deze situatie 
kan precedentwerking hebben. Zie foto. 

 

 
 



Het enige openbare speelterreintje in de binnenstad op het Ronde Kadiel ligt er verwaarloosd bij. Afval en 
glas zwerft er soms rond, zo hebben wij waargenomen. Onlangs zijn alle fracties in de raad vanuit 
omwonenden op deze situatie attent gemaakt. Meldingen hebben tot nu toe echter niet tot uitvoering 
geleid. 
 
Het aantal haveloze en verwaarloosde schepen is de laatste maanden toegenomen. Ook is er langs de 
Vesting een zeilboot gezonken. Op het Bolwerk staat langs de oever een bord met de tekst ‘Passanten 3 x 
24 uur’. Zie foto. Te constateren valt dat hierop tot nu toe niet wordt gehandhaafd. Het is de CDA-fractie 
onduidelijk waarom niet gehandhaafd wordt.  

 
Onze fractie heeft de volgende vragen. 
 
Vraag 1 
Is uw college op de hoogte van de illegale bewoning op een schip bij het speeltuintje in de Zesstedenvaart 
en zo ja, sinds wanneer? 
 
Vraag 2 
Welke stappen heeft uw college genomen of gaat u nog nemen om aan deze situatie een einde te maken? 
 
Vraag 3 
Medewerkers van Handhaving zijn al meer dan een jaar op de hoogte van de situatie. In de reactie op een 
melding van 10 november 2023 wordt bewoning en het storten van afval echter ontkend. Dat roept bij 
ons een vraag op. Hoe is de interne communicatie bij de gemeente geregeld en geborgd? 
  
Vraag 4 
Ter hoogte van het parkeerterrein Bolwerk en verspreid langs de Vesting liggen enkele voor het 
stadsbeeld niet passende schepen afgemeerd. Onlangs (in oktober 2023) is daar een lang schip met een 
grote kajuit bijgekomen. Dit schip lijkt geschikt voor permanente bewoning. Welke stappen gaat uw 
college zetten om dat te voorkomen? 
 
Vraag 5 
Welke betekenis heeft het bord ‘Passanten 3 x 24 uur ‘ bij het Bolwerk en kunt u hierop handhaven? 
 
Vraag 6 
Het speeltuintje op het Ronde Kadiel verkeert in een slechte staat. Is uw college bereid om dit 
speelterreintje een opknapbeurt te (doen) geven en zo ja, wanneer kan het tot uitvoering komen? 
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